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Ingegerd Forss, Tillgänglighetsprojektet och sekr. 
 
 
 
1. Mötets öppnande 
2. Fastställande av dagordning 
3. Justering av dagens protokoll 

Till justerare valdes Lasse Gustafsson och Gunnar Slätt 
 
4. Föregående mötets protokoll 

Föregående mötets protokoll lades till handlingarna. 
 
5. Ny markbeläggning vid entré till Södra station, Swedenborgsgatan 

Föredragande: Elisabeth Zettinger, Region Innerstad 
  

Swedenborgsgatan framför Södra station är utfört som ett torg där endast busstrafik 
är tillåten. Nu finns det planer på att öppna gatan för biltrafik och då måste allt 
byggas om. Beläggningen är marksten utom vid entrén till Södra station som består 
av smågatsten, lagd i solfjädersform. Tanken är att man nu, provisoriskt, gör två 
gångbanor med marksten genom smågatstenen. Ett tredje material vill man ej blanda 
in. 
 
Rådet anser att man ska ta bort all smågatsten då man inte rör sig enligt det 
redovisade förslaget. De förordar betongplattor. 



Rådet anser också att det är motiverat att gatan är avstängd då det är mycket spring 
över gatan. Det blir också svårare för bussarna att ta sig fram om man öppnar för 
biltrafik. 
  

6. Skrivelser 
1. Inkommande 

Möte mellan gatu- och fastighetsnämnden och handikapprådet. Skrivelse från 
Per Bolund (mp) och Viviann Gunnarsson (mp). 
 
Rådet ser positivt till ett möte med gatu- och fastighetsnämnden. Ett 
seminarium ser rådet inte som något bra alternativ, de förordar och tackar ja till 
ett gemensamt nämndmöte. 
 

2. Utgående 
Ang. Hiss vid Allébrons södra fäste i Sickla kanal, Hammarby Sjöstad. Skrivelse 
från rådet till gatu- och fastighetsnämnden. 
 
Ordföranden har skrivit ett förslag till skrivelse då rådet anser att en hiss bör 
byggas. Skrivelsen har också presenterats vid det gemensamma mötet med 
SbN:s handikappråd. 
 
Rådet godkände skrivelsen med ett tillägg om att hissen ska vara användbar 
för allmänheten under dygnets alla timmar. 

 
7. Träd- och trafikplan för Kungsholmen 

Synpunkter från Kungsholmens stadsdelsnämnds handikappråd. 
 
Kungsholmens stadsdelsnämnds handikappråd har tagit del av Tillgänglighets-
projektets synpunkter på Träd- och trafikplan för Kungsholmen och ställer sig, 
liksom GFN:s handikappråd, helt bakom remissvaret och antar det som sitt eget. 

 
8. Vägverkets förslag till regionalt Handikapprogram 2002-2006 

Ordföranden har varit i kontakt med en ledamot i SL:s handikappråd samt 
sammanställt inkomna synpunkter. 
Rådet påpekade att programmet är för långt, målsättning för vagt formulerade 
samt att tidplan saknas. 
 
Rådet godkände skrivelsen. 

   
9. Nämndärenden 

1. Program för kvarteren Fikonet och Persikan mm på Södermalm. Remiss. 
 

Rådet vill följa ärendet, de hänvisar också till ”Utemiljöprogrammet” Stockholm 
– en stad för alla. 
 

10. Rapporter 
1. Tillgänglighetsprojektet – inget att rapportera. 
 
2. Bildande av handikappråd vid näringslivsnämnden 

Ordföranden meddelade att det kommit förslag om gemensamt handikappråd för 
Gatu- och fastighetsnämnden och Näringslivsnämnden. Kommun-HSO 



Stockholm tar bestämt avstånd från förslaget. Näringslivsnämnden kommer nu 
att inrätta ett eget handikappråd. 
 

3. Tillgänglighetskonsultsutbildning 
Lernia Hadar kommer att starta utbildning av tillgänglighetskonsulter i 
Stockholm. Utbildningen ger gedigna kunskaper om den fysiska miljöns 
utformning och hur denna ska göras tillgänglig och användbar för personer med 
funktionshinder. Utbildningen vänder sig till personer med funktionshinder och 
som är arbetslösa. Anmälan ska vara inne den 10/12 2001. 
Ordföranden uppmanade ledamöterna att sprida information om utbildningen till 
personer som är lämpliga och intresserade. 

 
4. Sätra C – byggplaner. 

Hjördis Stolt har deltagit vid ett informationsmöte om Sätra C som man tänker 
göra mer attraktivt. Rådet fortsätter att följa vad som händer. 

 
11. Övriga frågor 

1. Handikapprådets sammanträdesdagar 1:a halvåret 2002 
Beslutades att mötesdagar blir torsdag den 31/1, 7/3, 4/4, 2/5 och 13/6 2002  
kl. 13.00-16.00, förmöte kl. 13.00-13.30. 
 

2. Tillgång till GFN:s handlingar.  
Det har kommit order om att man själv ska hämta GFN:s handlingar på nätet, 
vid utskick måste man betala. 
Rådet anser det som självklart att de gratis ska kunna ta del av GFN:s 
handlingar. Sekreteraren utreder. 
 

3. Bevakning under år 2002 
- Angöring till vårdcentralsbåten i Hammarbyhamnen. 
- Möte med SL:s handikappråd 
- Nya beredningsgrupper? 
- Möte med Hägerstens handikappråd 
- Studiebesök på Spinalis 
- Årstafältet 
- Rundtur 

 
Mötet avslutades 
 
Nästa möte 
Torsdag den 31 januari 2002 kl. 13.00 
 
 
 
Ingegerd Forss 
 
 
 
 


